
 
 

PROCES – VERBAL 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 

din data de 04.12.2023 
 

 Şedinţa extraordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 
convocare nr. 971 / 29.11.2023 la iniţiativa domnului Primar Tudorică Marian-Viorel şi s-a desfăşurat 
în sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu ora 16:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  
Au răspuns prezent un număr de 17 consilieri locali în funcţie. 
Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel, d-na 

Stoenică Eugenia - director executiv al Direcției economico-financiare, d-na Oprișan Florentina - șef 
Serviciu Buget, finanțe, contabilitate și d-nul Jidovu Laurenţiu, secretar al localităţii, care este asistat 
în notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu Marius, consilier – Compartiment Administraţie publică 
din cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

 
II. APROBAREA ORDINII DE ZI 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, dă citire ordinii de zi după cum 
urmează : 

 
1. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea implementarii etapei a II-a a proiectului ,, 

Reabilitare si modernizare constructie existenta C1 - Camin copii. Reabilitare si modernizare 
constructie existenta C1 - Gradinita. Reabilitare si modernizare parc orasenesc Draganesti-
Olt” și a cheltuielilor legate de proiect”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea implementarii etapei a II-a proiectului 

,,Reabilitare si modernizare cu schimbarea destinatiei in biblioteca a constructieiexistente C1 - 
centrala termica. Reabilitare si modernizare cu schimbarea destinatiei in centru pentru tineret 
a constructiei existente C2 - biblioteca. Reabilitare si modernizare constructie existenta C1 - 
clubul elevilor. Reabilitare drum public” si a cheltuielilor legate de proiect”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
3. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea prelungirii perioadei de implementare pentru  

finalizarea proiectului ,, Îmbunătățirea eficienței energetice, reducerea emisiilor de CO2 și 
modernizarea Liceului Tehnologic în Orașul Drăgănești-Olt” și a cheltuielilor legate de 
proiect”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
4. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea prelungirii perioadei de implementare pentru  

finalizarea proiectului,, Îmbunătățirea eficienței energetice, reducerea emisiilor de CO2 și 
modernizarea Școlii în Orașul Drăgănești-Olt, satul Comani” și a cheltuielilor legate de 
proiect”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
5. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea prelungirii perioadei de implementare pentru  

finalizarea proiectului ,,Îmbunătățirea eficienței energetice, reducerea emisiilor de CO2 și 
modernizarea Grădiniței în Orașul Drăgănești-Olt, satul Comani” și a cheltuielilor legate de 
proiect”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
6. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea prelungirii perioadei de implementare pentru  

finalizarea proiectului ,,Modernizarea și eficientizarea sistemului de iluminat public din Orașul 
Drăgănești-Olt, județul Olt” și a cheltuielilor legate de proiect”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
7. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea contractării unui împrumut în valoare de 

8.400.000 lei, în conformitate cu prevederile art. 1 din Ordonanța de urgență a Guvernului 



 
 

nr.92/2023 privind aprobarea unor măsuri fiscal-bugetare, prin acordarea unor împrumuturi 
din Trezoreria Statului”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot ordinea de zi, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
IV.DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 

 
1. Aprobarea implementarii etapei a II-a a proiectului ,,Reabilitare si modernizare 

constructie existenta C1 - Camin copii. Reabilitare si modernizare constructie existenta C1 - 
Gradinita. Reabilitare si modernizare parc orasenesc Draganesti-Olt” și a cheltuielilor legate 
de proiect. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Primar – Aceste șase proiecte trebuie refazate pentru că nu s-au terminat la timpul 
stabilit, adică 31.12.2023 și vor continua anul viitor. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – De principiu se mai prelungește 
termenul cu un an. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
2. Aprobarea implementarii etapei a II-a proiectului ,,Reabilitare si modernizare cu 

schimbarea destinatiei in biblioteca a constructiei existente C1 - centrala termica. Reabilitare 
si modernizare cu schimbarea destinatiei in centru pentru tineret a constructiei existente C2 - 
biblioteca. Reabilitare si modernizare constructie existenta C1 - clubul elevilor. Reabilitare 
drum public” si a cheltuielilor legate de proiect. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Vechea bibliotecă devine Centru 
pentru tineret și construcția din centrul orașului devine Bibliotecă. 

D-nul Primar – Nu s-au terminat lucrările pentru că mai avem de lucru la Centrul pentru tineret. 
Strada Educației este terminată, bilioteca este și ea finalizată. Aceste proiecte sunt legate între ele și 
trebuie finalizate toate, inclusiv Clubul elevilor. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Dotarea bibliotecii este în curs de 
desfășurare? 

D-nul Primar – Da. Dotare cu mobilier și tehnica necesară. 



 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
3. Aprobarea prelungirii perioadei de implementare pentru finalizarea proiectului 

,,Îmbunătățirea eficienței energetice, reducerea emisiilor de CO2 și modernizarea Liceului 
Tehnologic în Orașul Drăgănești-Olt” și a cheltuielilor legate de proiect. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

4. Aprobarea prelungirii perioadei de implementare pentru finalizarea proiectului,, 
Îmbunătățirea eficienței energetice, reducerea emisiilor de CO2 și modernizarea Școlii în 
Orașul Drăgănești-Olt, satul Comani” și a cheltuielilor legate de proiect. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 

 
5. Aprobarea prelungirii perioadei de implementare pentru finalizarea proiectului 

,,Îmbunătățirea eficienței energetice, reducerea emisiilor de CO2 și modernizarea Grădiniței în 
Orașul Drăgănești-Olt, satul Comani” și a cheltuielilor legate de proiect. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 
  D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 



 
 

6. Aprobarea prelungirii perioadei de implementare pentru finalizarea proiectului 
,,Modernizarea și eficientizarea sistemului de iluminat public din Orașul Drăgănești-Olt, județul 
Olt” și a cheltuielilor legate de proiect. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Încă se mai lucrează la acele panouri 
solare. Altceva mai este de făcut? 
 D-nul Primar – Doar recepția lucrării. Săptămâna aceasta se face sigur recepția. 
 D-nul Stoenică Alexandru - Și acolo unde nu sunt puse? 
          D-nul Primar – Dacă am spus că săptămâna aceasta se face recepția, asta înseamnă că pot 
să lucreze până în ultimul moment. 
 D-nul Ciubuc Dumitru – Văd că sunt aici prinse numai proiectele care sunt în lucru. De ce nu 
sunt și blocurile? 
 D-nul Primar – Care blocuri? Blocurile sunt pe P.N.R.R. 
 D-nul Ciubuc Dumitru – Cele pe fonduri europene. 
 D-nul Primar – Nu s-a licitat lucrarea. După ce se stabilește, atunci discutăm. 
 D-nul Ciubuc Dumitru – Am citit aici că aceste proiecte care sunt începute se refazează până 
la 31.12.2024, iar celelalte până la 31.12.2026. Nu se încadrează proiectul cu blocurile până în 2026? 
 D-nul Primar – În momentul acesta nu știm unde ne putem încadra. 
 D-nul Ciubuc Dumitru – Așa scrie în ordonanță. 
 D-nul Primar – Nu s-a declarat câștigătorul. Așteptăm de la A.D.R. Craiova. 
 D-nul Ciubuc Dumitru – Ce așteptați de la A.D.R.? Câștigătorul? 
 D-nul Primar – Trebuie să vedem unde ne încadrează, dar noi trebuie să vedem câștigătorul 
întâi.  
 D-nul Ciubuc Dumitru – Eu am citit aici în ordonanță. Așa scrie aici. 
 D-nul Primar – Ați citit, așa este. Este posibil să reziliem contractul, pentru că dumneavoastră 
nu aprobați acest împumut. Cei 40% nu are de unde să-i pună Primăria. Stiți că proiectul acesta de 
reabilitare a blocurilor, 60% sunt din fonduri, 20% de la asociația de proprietari și 20 % de la Primărie. 
Este o valoare foarte mare și în condițiile date, dumneavoastră nevrând să votați să luăm acest 
împrumut, eu nu pot să mă înham la acest proiect. Poate îl reprogramăm pentru că refazare nu se 
poate numi. Avem totul ca documentații, așteptăm un alt program 2024-2026 să-l băgăm în finanțare 
cu o cofinanțare mai mică.         
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 

7. Aprobarea contractării unui împrumut în valoare de 8.400.000 lei, în conformitate cu 
prevederile art. 1 din Ordonanța de urgență a Guvernului nr.92/2023 privind aprobarea unor 
măsuri fiscal-bugetare, prin acordarea unor împrumuturi din Trezoreria Statului. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz nefavorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz nefavorabil 
proiectului de hotărâre. 



 
 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – De principiu, discuțiile au fost purtate 
în ședința anterioară vis-a-vis de acest proiect. Domnii consilieri și-au exprimat opiniile dumnealor. 
Nu aș vrea să mai intrăm iar în alte discuții. Eu cerusem un raport al departamentului buget-finanțe 
vis-a-vis de diferențele de cheltuieli cu personalul. 
 D-nul Primar – Ați cerut pentru ședința ordinară, nu extraordinară. O să-l aveți la sedința 
ordinară. 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Așa mi s-a spus, pentru următoarea 
ședință. Mi-e destul de clar. 
 D-nul Primar – Noi am mai completat între timp proiectul. Este și un scenariu de contractare 
între o trezorerie și o bancă. Ați parcurs proiectul? Rămâne la latitudinea dumneavoastră dacă putem 
sau nu să facem acest proiect pentru că o să avem repercursiuni. Asta este, cine o fi primar la timpul 
ăla, o să tragă foarte mult pentru acești bani. 
 D-nul Viceprimar – Vreau să fac și eu o precizare, pentru că se discută foarte mult în spațiul 
public că o să ne împrumutăm de o să plătească și copiii și nepoții. Înseamnă că nu ați citit foarte 
bine raportul. Împrumutul se face pe o perioadă de 5 ani. Banii aceștia trebuie să-i dăm înapoi în 5 
ani. Nu știu de unde o să plătească urmașii. 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin - Și dacă nu-i dăm înapoi în 5 ani? Ce 
se poate întâmpla? 
 D-nul Primar – Îi dăm pe toți înapoi, și pe cei pe care i-am primit. Cine o avea putere să-i dea 
înapoi. O să dea cineva cu subsemnatul, că nu se poate. Eu ce vă solicit dumneavoastră, celor care 
nu votează acest proiect, este o motivare scrisă, să se prezinte cu ea s-o anexăm la acel dosar. 
Motivare scrisă, de ce ați considerat dumneavoastră că nu este oportună chestiunea asta. 
 D-nul Stoenică Alexandru – Nu poate să ne impună nimeni asta. 
 D-nul Primar – Eu vă cer o motivare scrisă. 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Cererea este civică, nu 
administrativă. 
 D-nul Viceprimar – Împrumutul este pe 5 ani. Se poate face pe 3 ani sau pe 5 ani. 
 D-nul Primar – Nu se pot continua proiectele fără acest împrumut. Asta este soluția rapidă 
pentru că noi avem și soluția de rezervă. Problema e că este un împrumut mult mai mare, cu o 
dobândă mult mai mare. Dumneavoastră în cazul acesta dacă nu mă puteți ajuta, de fapt nu ajutați 
Primăria că nu votați acum. Nu o ajutați, mai rău îi faceți. 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Linia de credit chiar dacă este mai 
mare, se plătește dobândă la ce se folosește.... 
 D-nul Primar – Dar nu am nevoie de atâția bani. Mi-a cerut un consilier data trecută să-i spun 
defalcat pe proiecte. Aveți acum tabelul în spate defalcat câți bani trebuie la fiecare proiect. De ce să 
iau 12 milioane când pot să iau 8 milioane cu o dobândă mai mică, pe o perioadă de 5 ani? Ca să 
putem continua. Dumneavoastră le-ați votat domnule Ghica, dumneavoastră le-ați votat domnule 
Ciubuc, împreună cu noi. Și proiectele acestea eu le-am dus mai departe. Așa o să le ducă și altul, 
când o veni la putere, peste 10-12-15 ani. 
 Dacă mai aveți ceva să mă întrebați, avem și pe doamna Stoenică Eugenia și doamna 
Oprișan Florentina aici prezente, puteți s-o faceți dacă aveți nelămuriri. Înseamnă că este rea-
credință și rea-voință din partea dumneavoastră, că nu reprezentații cetățenii acum dacă nu votați. 
  D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Vreau să vă contrazic. Noi ne-am 
opus și la primul împrumut, înainte de implementarea acestor proiecte. 
 D-nul Primar – Nu este corect ce ați făcut dumneavoastră. 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Este destul de corect. Noi suntem 
aici ca să votăm ceea ce considerăm că este de cuviință. 
 D-nul Primar – Să votați ceea ce este bine pentru Orașul Drăgănești-Olt și pentru cetățenii 
acestui oraș. 
 D-nul Viceprimar – Vreau să vă mai spun, domnule președinte, că proiectele acestea sunt 
începute acum 5 ani. În 5 ani au crescut și prețurile, s-au schimbat multe. Nimeni nu putea să 



 
 

prevadă situația. La ședința anterioară domnul consilier Prundeanu a fost clar. Cred că a înțeles toată 
lumea, numai cine nu vrea nu înțelege. Când te apuci de ceva pe termen mai lung, sau scurt, nu poți 
să iei niciodată în calcul tot ce apare. A apărut și criza economică și multe. Au crescut prețurile. 
Nimeni nu putea să prevadă asta. 
 D-nul Primar - Știați din 2021, când noi am făcut acea solicitare de împrumut. Nu am luat banii 
aceia. Mulți au zis că am luat banii de acolo. Nu i-am luat, că nu stăm să plătim dobândă la banii pe 
care nu puteam să-i folosim. Dacă proiectele sunt în derulare, de anul acesta marea majoritate, anul 
acesta ne trebuiesc. Se lucrează la aceste proiecte. Constructorul este acolo, dar trebuie să-i dăm 
banii așa cum i-am promis. 
 D-nul Ciubuc Dumitru – Bine ați punctat dumneavoastră, că din 2021 știam de aceste sume. 
Ce măsuri ați luat dumneavoastră pentru economisirea banului public când știați că vin sumele 
acestea de plată? Dacă dumneavoastră veneați în fața consiliului și ne spuneați din 2021 ce vreți să 
faceți, de exemplu: Sunteți de acord să nu mai organizăm Zilele orașului 2 ani de zile să putem face 
proiectele acestea? Știați că vine scadența banilor aceștia pe care trebuie să-i dăm, nu mai trebuia să 
angajați 20 de inși. 
 D-nul Primar – Lucram eu singur. Spuneți niște aberații domnule Ciubuc. 
 D-nul Ciubuc Dumitru – Nu sunt aberații, eu îmi spun punctul de vedere. 
 D-nul Primar – Puteți să ne spuneți dacă dumneavoastră - când erați viceprimar ați făcut Zilele 
orașului? Vedeți că 2 ani nu s-au făcut pentru că a fost pandemie. Nu mai țineți minte când erați în 
parc la Sergiu? 
 D-nul Ciubuc Dumitru – Nu eram eu la conducere atunci. 
 D-nul Primar – Nu mai reluăm. Nu trebuie să-mi dați lecții de etică. 
 D-nul Ciubuc Dumitru – Eu îmi spun părerea. 
 D-nul Primar – Spuneți-vă părerea, dar nu la modul acesta. Dacă noi avem aparatul de 
specialitate și a spus cu subiect și predicat „asta facem, avem de unde să-i dăm”, dumneavoastră 
veniți și spuneți pe la toate colțurile că vreau eu să mă împrumut și plătesc și copiii copiilor noștri. A 
venit cineva la dumneavoastră vreodată, dacă s-a împrumutat d-nul fost Primar Mateescu în 2007, și 
v-a cerut banii că s-a împrumutat? Vă întreb. Avem stabilite taxele și impozitele. S-a împrumutat și 
Corabia, Caracal, Slatina, Consiliul Județean. Noi nu putem că o să ne închidă Trezoreria ușa la 
intrare? Asta vreți să ziceți? Eu zic că nu are rost atâta ceartă, dumneavoastră faceți cum credeți că 
este bine. Rugămintea mea la dumneavoastră este să votăm pentru comunitate, să ducem proiectele 
mai departe. Mă opresc, nu vreau să mai discut.  
 Mulțumesc frumos, domnule președinte! 
 D-na Dobre Violeta – Domnule Primar, printre unele impedimente pe care le-ați invocat aici ați 
amintit și criza economică, creșterea prețurilor. A anunțat cineva că din 2024 se sfârșește criza 
economică? Noi credem că se va adânci la nivel mondial, nu numai în țara noastră. Dacă Primăria 
Drăgănești a fost permanent datoare, cum puteți dumneavoastră să veniți să ne spuneți că acest 
împrumut va fi plătit în 5 ani? Noi permanent am fost datori. N-am ieșit niciodată pe plus. 
 D-nul Primar – Putem altfel? Perioada asta a împrumutului este de 5 ani. Problema este că 
valorile proiectelor sunt deja parafate. Contractul trebuie să se termine cu acei bani, doamnă. 
 D-na Dobre Violeta – Da, eu una sunt convinsă că nu vom avea bani să plătim acest împrumut 
din moment ce noi suntem datori nu numai la banca Patria, suntem datori peste tot. 
 D-nul Primar – V-am spus și că ...... 
 D-na Dobre Violeta – Ați spus, dar Primăria Drăgănești a ieșit vreodată pe plus în balanță? 
 D-nul Primar – Doamnă, este rea-voință, lasați-mă cu chestiile acestea. Este rea-voință și 
gata. 
 D-na Dobre Violeta – Nu mai trageți dumneavoastră concluziile. 
 D-nul Primar – Este rea-voință că nu vreți dumneavoastră să ducem mai departe aceste 
proiecte, că poate vine cineva mai târziu și rezolvă problemele acestea ale orașului. Să-i dea 
Dumnezeu sănătate celui care va veni după mine. 
 D-na Dobre Violeta – În ședința publică de marți ați declarat că aveți soluții. Deci dacă aveți 
soluții, de ce insistați cu acest împrumut? 



 
 

 D-nul Primar – Da, doamnă, am soluții. Dar le aveți deja de la aparatul de specialitate. 
Înseamnă că nu ați citit. Ați citit? 
 D-na Dobre Violeta – Da, am citit cu atenție. 
 D-nul Primar - Și atunci de ce mă întrebați? Aveți totul în material. 
 D-na Stoenică Eugenia – Am spus și data trecută. Acest împrumut se va suporta din veniturile 
realizate din impozite și taxe. Nu se va pune o taxă locală suplimentară de dat înapoi un împrumut. 
Mai mult decât atât, împrumutul vechi de la fostul domn Primar Mateescu, despre care ziceți că s-a 
prelungit atât, acelea au fost condițiile atunci când l-am accesat, l-am plătit și ne-am ținut de rate la 
timp. Nu suntem datori. Tot ce s-a făcut, s-a făcut pe parte de investiții. S-au făcut foarte multe 
drumuri în Comani și s-a circulat până acum foarte bine în Comani, până când s-a intervenit acum cu 
apa și canalul. Știți foarte bine drumurile asfaltate. Gazele în Comani s-au introdus prima dată cu 
banii din acel împrumut. Atunci, în anul respectiv, tot bugetul era de 14 milioane și am luat împrumut 
de 40 milioane. Anul acesta avem buget mult mai mare și luăm împrumut de 8,4 milioane. Aveți 
bugetul, vi l-am dat și data trecută. Mai mult decât atât, statul a hotărât ca acest împrumut pe care ni-l 
acordă din Trezorerie cu dobândă mică, îl dă pentru 5 ani. Nu-l dă nici pentru 10, nici pentru 20 de 
ani, îl dă doar pentru 5 ani. Sunt bani pentru proiectele pe care le avem acum, nu pentru altceva. Nu 
dă pentru ce o să fie peste 5-10 de ani. Sunt pentru proiectele acestea pe care noi le-am început și 
trebuie să le ducem la bun final. Nu putem să modificăm noi nici perioada, nici nimic altceva. Iar în 
momentul în care Primăria nu reușește să-și dea în luna respectivă împrumutul, statul vine pe sume 
și-și reține el din sumele pe care ar trebui să ni le dea. Ne forțează într-un fel, în luna respectivă, să 
facem economia aia la buget de care ziceați dumneavoastră. 
 D-nul Ciubuc Dumitru – Unde sunt banii, din economiile dumneavoastră, care ar fi putut să fie 
rata la bancă de acum încolo? Cât este? 3,2 milioane pe an? 
 D-na Stoenică Eugenia – Este la cel vechi. Păi dacă i-am avea, nu am cere împrumutul 
acesta. 
 D-nul Ciubuc Dumitru – Vedeți că nu se pot economisi bani ? 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Asta spuneam. Dacă se făceau 
economii, acum aveam x economii. 
 D-nul Viceprimar - Și dacă nu s-au făcut, ce facem? 
 D-na Stoenică Eugenia – Cine face economii așa de mari acasă încât să-și permită să zică că 
strânge în 5 ani de zile să cumpere un apartament la copii? 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Proiectele acestea sunt din 2018-
2019. Sunt vechi de 5 ani. În 5 ani puteam să ne dăm seama că nu o să avem niciodată bani. 
 D-na Stoenică Eugenia – Sunt începute de pe vremea când PSD era la conducere în Primărie. 
 D-nul Nădescu Viorel – P.S.D.– ul vi le-a dat așa pe tavă. 
 D-na Stoenică Eugenia - Și trebuie să le terminați. 
 D-nul Nădesacu Viorel – Nu eu, că nu eram P.S.D. atunci. 
 D-na Stoenică Eugenia – Nu erați P.S.D., ba cred că erați P.S.D. atunci. 
 D-nul Nădescu Viorel – Dar de ce nu s-au făcut economii? 
 D-nul Primar – De ce nu-l întrebați pe domnul Ciubuc? Cine a fost în 2018, 2019, 2020? Nu a 
fost domnul Ciubuc la cârma Primăriei? Eu le-am continuat, domnule Nădescu. 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Sunt 5 ani de atunci. Știam sigur că 
nu o să avem bani pentru cei 44 %. Pentru cofinanțare 2%, puteam suporta. Dar cei 44% erau o 
încărcătură destul de grea și fiecare om care vrea să ducă un proiect la finalitate își face niște 
calcule. 
 D-nul Primar – Le-am votat la unison domnule președinte, dacă vă mai aduceți aminte, în 
perioada asta 2020-2023. 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Cu condiția să fie cheltuielile cât mai 
mici. 
 D-nul Primar – V-am înștiințat la un moment dat că trebuie să contribuim și noi pentru lucrările 
neeligibile cu niște bani, bani pe care nu-i regăsim în buget la momentul acesta. 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – La momentul înștiințării, tot grupul 
P.S.D. s-a opus acelui împrumut. 



 
 

 D-nul Stoenică Alexandru – Eu v-am întrebat mereu în ședințele de consiliu, domnule Primar, 
partea de cofinanțare o avem? Ați zis: Asta e treaba mea, nu este treaba voastră. 
 D-nul Primar – Am zis așa ceva? 
 D-nul Stoenică Alexandru – Da. 
 D-nul Primar – Poți să-mi arăți un proces-verbal? 
 D-nul Stoenică Alexandru – De „n” ori ați zis. 
 D-nul Primar – Arătați-mi un proces-verbal. 
 D-nul Stoenică Alexandru – De câte ori v-am întrebat, partea de cofinanțare o avem... 
 D-nul Primar – Vreau să-mi arătați un proces-verbal și apoi raportul, să vedem ce scrie la 
fiecare. 
 D-nul Stoenică Alexandru – Domnule Primar, niciodată nu ne-ați adus aminte de vreun credit. 
 D-nul Primar – Domnule Stoenică, v-ați poticnit acuma. Mai aveți vreo doi-trei băieți care au 
venit - cum au venit la dumneavoastră și acum ce să mai, sunteți titular. Stați liniștit, problemele 
acestea le rezolvăm. Până acum nu scoteați capul, dar acum ați început să scoateți capul. Mai aveți 
doi – trei băieți în plus care s-au vândut pe nimic. 
 D-nul Viceprimar – Vreau să plecăm de la ideea că nu s-au făcut economii așa cum invocați, 
sau că nu s-au strâns banii pentru cofinanțare, în situația în care, cred că 50% din UAT-uri, inclusiv 
consilii județene, profită de această ordonanță. Nu suntem noi singura localitate care vrea să se 
împrumute. 
 D-nul Primar – Vreți să luăm cu bani mai mulți. Vreți să înfundați primăria, nu s-o rezolvați. Nu 
vreți cu bani puțini, vreți cu bani mai mulți. 
 D-nul Viceprimar – Alte localități încearcă să ia împrumutul respectiv pentru că este mai 
avantajos, d-voastră căutăți motive că de ce nu am făcut altceva cu banii de atunci. Nu poți să faci 
ceva cu banii aceia de acum 5 ani, nu ai cum. Chiar dacă făceam ceva cu banii aceia, acum tot 
trebuia să ne împrumutăm că nu ne ajungeau. Nu suntem noi singurul U.A.T. care se împrumută. Nu 
doar Drăgăneștiul face chestia asta. 
 D-nul Nădescu Viorel – Domnule Primar, anul acesta, s-a făcut lucrare, pavajul aici în centru. 
Nu știați că avem de luat împrumut? 
 D-nul Viceprimar - Și nu trebuia să-l facem (pavajul)? Nu era necesar? Chiar nu era necesar? 
 D-nul Nădescu Viorel – Era necesar, dar nu cu 500 lei / mp de pavaj.   
 D-nul Primar – De ce? A pus pavajul peste planșeu sau ce? Sunt stabilite de mine? Era gata 
să nu vină nimeni la prețul acesta. Știu că dumneavoastră nu ați aprobat. Este urât pavajul ăsta de 
acolo din față de la d-nul Sandu Stoenică? Era mai bine cu o baltă? La dumneavoastră scopul este 
să nu se facă. O să veniți dumneavoastră peste câtva timp și o să ziceți că aveam dreptate. Nu este 
nicio problemă, stați liniștiți. Nu vă culcați pe-o ureche. 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 7 voturi pentru (d-nul Popescu Daniel, d-nul Vitan Marius, d-na Manea Naidin Laura, 
d-na Spătaru Ioana, d-nul Stănescu Vasile, d-nul Martin Marian și d-nul Prundeanu Narcizel) și 10 
abțineri (d-nul Achim Iulian, d-nul Mocioacă Ilie, d-na Dobre Violeta, d-nul Ghica Ion-Costin, d-nul 
Fieraru Gheorghe, d-nul Neacșu Ionuț, d-nul Stoenică Alexandru, d-nul Ciubuc Dumitru, d-nul 
Nădescu Viorel și d-nul Tobescu Dorel). 
 D-nul Primar – S-a notat în procesul-verbal că am solicitat o motivare scrisă din partea celor 
care nu au votat proiectul de hotărâre? 
 D-nul Stoenică Alexandru – Unde scrie asta? 
 D-nul Primar – Vă rog frumos să veniți cu motivare. 
 D-nul Stoenică Alexandru – Nu scrie nicăieri. 
 D-nul Primar – Dumneavoastră dacă vreți faceți. 
 D-nul Stoenică Alexandru – Dumneavoastră doar inițiați proiectele, nu aveți treabă cu votul. 
 D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin – Domnul Sandu și domnul Primar, vă 
rog frumos, ridicați prea mult tonul, ambii. Motivarea vine cu confidențialitate. Dacă cineva vrea să 
facă motivarea asta este absolut confidențial. 
 D-nul Primar – Am spus, da? Văd că nu vrea nimeni. Eu am spus ca să se vadă acolo. S-ar 
putea să avem un dosar la un moment dat ... 



 
 

 
 
V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ghica Ion-Costin, mulţumeşte consilierilor pentru 

participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune consilierilor 
încheierea lucrărilor şedinţei extraordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei extraordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  
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